
 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Van der Meide, nodig ik u uit voor de vergadering van de 

raadscommissie Beheer en Verkeer op woensdag 23 november 2016 om 20.00 uur in de 

oude Raadzaal op het Stadhuis.  

 

Afspraken en planning 

 

Besluitenlijst 12 oktober jl.: de toezegging van de voorzitter is gehonoreerd met een mail 

op 14 oktober jl. (LTA en commissies november en december); de toezeggingen van de 

wethouders Van Keulen en De Rook staan nog open (ambtelijk wordt gemeld dat u nog voor 

de commissie een brief krijgt over de toezeggingen m.b.t. stadsdistributie). 

Besluitenlijst 2 november jl. (begroting): korte termijn toezeggingen zijn gehonoreerd 

d.m.v. (bijgevoegde) afhandelingsbrief van het college; lange termijn toezeggingen kunnen 

(of staan al) op de LTA 

LTA: van de aangekondigde stukken voor oktober en november staan een aantal nog open 

(fietspad Helperzoom, Terrassenbeleid, DO Bussen over West, Borgen duurzaamheid in 

gemeentelijke organisatie, Onderzoek 24 gemeentelijke gebouwen A-label) 

 

Conform- en ingekomen stukken 

 

Legeskosten ontheffing emissievrije taxi’s: mede n.a.v. een aangenomen motie om te 

streven naar een emissievrije taxibranche wordt nu een (symbolische) maatregel voorgesteld 

om de kosten voor de taxi-ontheffing voor elektrische taxi’s naar 0 euro terug te brengen. 

Slot- en nacalculatie Sanering riolering 2012: er is een positieve afwijking van 2,2 miljoen 

euro; voorgesteld wordt deze onbenutte kredietruimte te laten vervallen 

Aanvraag uitvoeringskrediet vervanging apparatuur brugbediening op afstand: naar 

aanleiding van een dodelijk ongeval tijdens brugbediening in Zaandam is besloten tot 

maatregelen m.b.t. de besturingssystemen voor brugbediening op afstand. Hiervoor wordt 

krediet gevraagd. 
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Toetreding Gasunie tot Warmtenet Noordwest: De reeds gemelde gesprekken tussen 

WarmteStad en Gasunie over deelname van de laatste aan Warmtenet Noordwest heeft 

geleid tot overeenstemming. Gasunie is bereid om net als Gemeente en Waterbedrijf 

risicodragend kapitaal in te brengen. De intentieovereenkomst wordt nu voor wensen en 

bedenkingen aan u voorgelegd. Vooralsnog zetten we dit punt op de conformlijst. Mocht u 

daadwerkelijk wensen en bedenkingen willen inbrengen, dan verzoek ik u dit tijdig kenbaar 

te maken bij commissievoorzitter en/of -griffier. 

 

Ingekomen collegebrieven: Op deze lijst staat een redelijk groot aantal stukken die niet zijn 

aangekondigd via de LTA. Wij gaan ervan uit dat u de meeste voor kennisgeving wilt 

aannemen. Indien bespreking gewenst wordt, zal dat (zoals het zich nu laat aanzien) niet 

eerder dan na de jaarwisseling kunnen. 

 

Tracékeuze fietspaden Paddepoel en Selwerd 

 

Twee keer eerder sprak u dit jaar over m.n. het fietspad door Park Selwerd. In januari 

besprak u de brief Stand van zaken fietsprojecten, waarbij vooral de oproep vanuit de 

wijkraad Paddepoel om te komen tot co-creatie de aandacht kreeg, alsmede de gevaarlijke 

situatie bij de oversteek Eikenlaan. In april besprak u een tweede stand van zaken brief, 

alsmede beantwoording van schriftelijke vragen over bomenkap (mede n.a.v. inspraak in uw 

commissie van maart over dreigende bomenkap). Verslag van beide besprekingen is 

bijgevoegd. 

 

Nu ligt het resultaat van het participatietraject voor, en de definitieve tracékeuze m.b.t. het 

fietspad langs de Noordelijke Ring en het fietspad door park Selwerd. Het gaat om de keuze 

voor voorkeursvarianten (inclusief een uitspraak over ‘fietser in de voorrang’ bij de 

fietsoversteek Eikenlaan), die vervolgens nog verder uitgewerkt moeten worden tot definitief 

ontwerp; verder wordt aanvullend krediet gevraagd. Voor het tracé langs de spoorlijn 

Groningen-Sauwerd wordt nog geen voorkeursvariant voorgesteld, voorgesteld wordt deze 

keuze uit te stellen en te betrekken bij de toekomstplannen van de provincie voor de 

fietsroute plus van Winsum naar Groningen. 

 

Afgelopen woensdag bent u door wethouder en ambtenaren rondgeleid langs de 

verschillende tracés. Ook hebt u kunnen spreken met enkele betrokken omwonenden. 

Materiaal van omwonenden fietspad langs spoor, zowel vooraf toegestuurd als ter plekke 

uitgedeeld, is (achter inlog) toegevoegd aan de agenda. 

 

Parkeerplannen Oosterparkwijk, Korrewegwijk en De Hoogte 

 

Reeds in oktober 2015 kon u zich, nog voor de inspraak aan, uitspreken over de concept-

parkeerplannen voor genoemde wijken, verslag van deze bespreking is bijgevoegd. De 

kwestie bleek en blijkt gevoelig te liggen, er  zijn ongeveer evenveel voor- als tegenstanders 

van betaald parkeren. Samen met bewoners is ook gekeken naar alternatieve en creatieve 

oplossingen.  

 

Nu liggen voor de verschillende wijken definitieve parkeerplannen voor, met voor u de 

gelegenheid tot wensen en bedenkingen. Het gaat om betaald parkeren in de gehele 

Oosterparkwijk, betaald parkeren in de Professorenbuurt-Oost i.c.m. (onder meer) 
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facilitering en ondersteuning van experimenten vanuit de wijk, en betaald parkeren in 

Selwerderwijk-Zuid. M.b.t. nieuwbouwontwikkelingen in de Korrewegwijk en de 

Oosterhamrikzone wordt bij voorbaat gezegd dat parkeergelegenheid op eigen terrein moet 

worden gerealiseerd en van parkeervergunningen voor straatparkeren dus geen sprake zal 

zijn. 

 

Stand van zaken Aanpak Ring Zuid 

 

Zoals u weet is met een uitspraak van de Raad van State het tracébesluit ARZ onherroepelijk 

geworden. Dat betekent dat de aannemerscombinatie Herepoort nu daadwerkelijk aan de slag 

kan. In voorliggende brief wordt u op hoofdlijnen geïnformeerd over hun aanpak en over het 

vervolgtraject. Het presidium heeft besloten dit stuk te agenderen voor uw commissie. 

Belangrijkste vraag is of en zo ja hoe er aanvullende actie nodig is uit raad bij het betrekken 

van de bewoners. 

 

Uitwerking Voedselvisie 

 

GroenLinks heeft tijdens de vorige vergadering verzocht om agendering van deze brief. 

Bespreekpunten zijn inmiddels aangeleverd en bijgevoegd. Het gaat om het belang van het 

thema voedsel als zodanig en de rol die de gemeente hierbij zou moeten vervullen. Wil dit 

onderwerp tot zijn recht komen, dan zult u bij de eerdere onderwerpen op de agenda op uw 

spreektijd moeten letten.  

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

Wolbert Meijer  

Raadsadviseur 


